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Protokół Nr 4 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy, które odbyło się w dniu 25 

kwietnia 2012 roku w godzinach 10
40

 - 14
30

 w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 

 

Posiedzenie otworzył i oprowadził radny Andrzej Pawlik przewodniczący komisji. 

Powitał zebranych radnych, Wójta oraz panie H. Zasowską Kierownik Gminnego 

Ośrodka Kultury i M. Szufladowicz kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej. 

Przedstawił porządek posiedzenia:  

1.  Zaopiniowanie projektu podziału gminy na okręgi wyborcze. 

2.  Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz     

     sprawdzenie celowości wydatkowania  finansowego na realizacje zadań  

     własnych i zleconych, 

3. Działalność kulturalna na terenie gminy. Ocena działalności i wydatki finansowe 

Gminnego Ośrodka Kultury i  Bibliotek Publicznej  

4. Omówienie zagadnień pod obrady sesji  i zaopiniowanie przedłożonych projektów 

uchwał. 

zaproponował zamianę punktu 1 na 3 – radni przyjęli propozycję. 

Ad. 3. Informację z działalności Gminnego Ośrodka Kultury przedstawiła pani 

Zasowska kierownik GOK. 

- radny Pawlik podziękował za przedstawienie informacji, dodał, że ośrodek 

dobrze funkcjonuje, spaja oraz aktywizuje w kołach gospodyń, zapytał Wójta o 

możliwości wsparcia KGW. 

- Wójt oznajmił, że obecnie w promocji brakuje środków te, co są przeznaczono 

na dożynki powiatowe, należy zabezpieczać w przyszłym budżecie. 

- radny Wielgus oznajmił, że działalność KGW z Brudzewic finansuje jednostka 

OSP Brudzewice. 

- pani Zasowska oznajmiła, że gmina wspiera działania ogólno gminne a nie 

lokalne. 

- radny Pawlik zapytał czy planuje się utworzenie kół w innych miejscowościach. 

- pani Zasowska oznajmiła, że są takie plany, w różnych imprezach biorą udział, 

ostatnio KGW z Poświętnego zostało wyróżnione na spotkaniu powiatowym. 

- radny Wielgus zapytał o stan zatrudnienia w GOK. 

- pani Zasowska oznajmiła, że na etat składają się środki z Urzędu w ½ oraz 

komisji profilaktyki w ½. 

- radny Wielgus zapytał o wielkość środków. 

- pani Zasowska oznajmiła, że środki ze świetlicy są niewielkie, pozyskuje środki 

z zewnątrz, energia i telefon pokrywane środkami z komisji, prowadzony 

obecnie projekt edukacyjny jest finansowany ze środków świetlicy 

terapeutycznej. 

- Wójt dodał, że ostatnio radni pomniejszyli budżet GOK-u o 10 tys. 

- radny Pawlik stwierdził, że KGW są strażnikami kultury i tradycji, należy 

zwrócić uwagę, aby starano się gromadzić różne stare sprzęty ludowe. 

- Pani Maria Szufladowicz przedstawiła informację z działalności Gminnej 

Biblioteki Publicznej. 

- radny Pawlik zapytał o stan czytelnictwa w gminie. 
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- pani Szufladowicz oznajmiła, że notuje się wzrost czytelników, mamy szeroki 

księgozbiór, z którego często korzystają studenci. W bibliotece zgromadzono 

spory zbiór przedmiotów ludowych. 

- radny Worach zapytał o ilość czytelników. 

- pani Szufladowicz oznajmiła, że obecnie jest 241 osób. Omówiła ponadto 

zasady korzystania z księgozbioru. 

- radny Wielgus stwierdził, że na podstawie przedstawionych danych 

teoretycznie wszystkie książki powinny być wśród czytelników, dlaczego w fili 

jest mało książek. 

- pani Szufladowicz oznajmiła, że filia korzysta z księgozbioru biblioteki 

głównej, poza tym w fili nie ma możliwości lokalowych. 

- pani Zasowska oznajmiła, że GOK nie posiada środków trwałych, zwracała się 

do rady o środki dla GOK. 

W dyskusji radni omawiali działalność GOK i Biblioteki Gminnej. Zasady oraz 

wysokość przeznaczonych środków finansowych. W dyskusji radny Wielgus pytał o 

bibliotekę z Brudzewic. W bibliotece Gminnej nie istnieją dokumentu mówiące o tej 

bibliotece.  

Ad.2. Informację o działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła 

pani Podlasek kierownik ośrodka. 

- radny Wielgus zapytał o uniwersytet 3 wieku. 

- pani Podlasek omówiła zagadnienia dotyczące sporządzania sprawozdań i 

bilansów pomocy społecznej. 

- radny Pawlik odnosząc się do przedstawionego sprawozdania stwierdził, że 

zawiera błędy merytoryczne i pisarskie. 

- pani Podlasek oznajmiła, że podane opłaty powinny wynosić 6 zł za godzinę, 

jedna rodzina nie kwalifikowała się do pomocy, stąd zwrot. Decyzje zawierają 

klauzule dotyczące odpowiedzialności za składanie nieprawdziwych 

oświadczeń. 

- radny Wielgus zapytał o dodatki mieszkaniowe 

- pani Podlasek oznajmiła, że złożono jeden wniosek, inne osoby nie 

kwalifikowały się do dodatku. Zapoznała zebranych z działalnością zespołu 

interdyscyplinarnego, dodała, że jest to nowe zadania własne gminy. Ponadto 

zapoznała zebranych z projektem uchwały dotyczącej wsparcia finansowego 

gminy Opoczno z przeznaczeniem na artykuły spożywcze dystrybuowane przez 

fundację Ostoja. 

- radny Wielgus dodał, że mieszkanka Brudzewic uległa wypadkowi, zwrócił 

uwagę, aby GOPS podjął stosowne czynności. 

- radny Pawlik zapytał czy podjęto jakieś działania w sprawie pani Zapart. 

Po zakończeniu dyskusji radny Pawlik podziękował za przedstawienie informacji. 

Ad.4. Pani Jadwiga Kośka Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie. 

- radny Wielgus pytał o środki na zwrot akcyzy. 

- pani Kośka oznajmiła, że środki będą przekazywana na konta wnioskodawców, 

rozliczono wszystkie inwestycje, wpływają środki z inwestycji, będą 

przeznaczone na spłatę zobowiązań. 

- radny Worach zapytał o zmniejszenie kwoty zwrotu podatku. 
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- radny Wielgus pytał o wpływ tego obniżenia na budżet. 

- Wójt omówił kwestie związane z rozwozem kruszywa, dodał, że rozliczono 

kredyty w Banku Gospodarstwa Krajowego. 

- pani Skarbnik omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej, dodała, że zmiany te są konsekwencją zmian w budżecie. 

Jedynie novum jest dodane przedsięwzięcie związane z remontem świetlicy w 

Brudzewicach, którego finansowanie rozpocznie się w 2013 roku. 

- pani Sobczyk pracownik urzędu omówiła projekt uchwały dotyczący 

służebności drogowej na gruntach gminy. 

- radny Świąder pytał o właścicieli działek, do których prowadzi przedmiotowa 

droga. 

- pani Sobczyk oznajmiła, że bez dojazdu do działek nikt nie otrzyma pozwolenia 

na budowę. 

- Wójt udzielając dodatkowych wyjaśnień stwierdził, że w drodze jest błoto i 

potrzeba dużo ziemi, aby utwardzić drogę. 

- radny Wielgus zapytał o stanowisko komisji budżetowej. 

- Wójt dodał, że wiąże się to z konsekwencjami finansowymi, bo Wójt będzie 

zobowiązany do  utrzymania tej drogi. 

- pani Sobczyk oznajmiła, że działkowcy maja zgodę mieszkańców  

Mysiakowca.  Na ich prośbę sporządzono projekt  umowy. 

- Wójt poruszył kwestie braku dojścia do rzeki w miejscowości Ponikła, gdzie 

była zwyczajowa droga. Działkowicze domagają się zakupu gruntu na drogę 

oraz plażę.  

W dyskusji radni nie wyrazili akceptacji do wniosku o wykup gruntu na drogę i plażę. 

Przewodniczący Rady zaproponował wizję lokalną i ewentualne rozpatrzenie wniosku 

na następnej sesji. 

Ad.1. Projekt podziału gminy na okręgi wyborcze przedstawiła oraz dokonała 

omówienia dotychczasowych prac i uzyskanych wyników pani Sobczyk. Dodała, że 

do opracowania projektu powołano zarządzeniem Wójta grupę roboczą, która 

wypracowała dwa warianty przedstawione radnym. 

W dyskusji radni omawiali przedstawione projekty podziału nie formułując wniosków, 

co do akceptacji jakiegokolwiek projektu. Ponadto dyskutowano nad problemem 

wyboru nowego przewodniczącego komisji oświatowej. 

Po zakończeniu dyskusji radny Pawlik przewodniczący komisji o godzinie 14
30 

zamknął posiedzenie Komisji Rewizyjne Rady Gminy. 

 

Protokołował          Przewodniczący 

Bolesław Kośka        Komisji Rewizyjnej 

         

         Andrzej Pawlik 

 


